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Sprostowanie dotyczące artykułu „Co się dzieje z II
linią metra? Odbiory, procedury, poprawki...”,
opublikowanego na portalu
www.tvnwarszawa.tvn24.pl (14 stycznia 2015 r.)

W odniesieniu do artykułu „Co się dzieje z II linią metra? Odbiory, procedury, poprawki...”,
zamieszczonego 14 stycznia 2015 r., Urząd Transportu Kolejowego (UTK) informuje, że
informacja zawarta w poniższym fragmencie:

„Po takiej decyzji jeszcze około dwa tygodnie będą trwały jazdy testowe pociągów na odebranej
już infrastrukturze. Po tym terminie ostateczną decyzję o pozwoleniu na przewożenie
pasażerów podejmie Urząd Transportu Kolejowego – tłumaczy Krzysztof Malawko.”

nie jest prawdziwa.

UTK Nie podejmuje decyzji o pozwoleniu na przewożenie pasażerów pojazdami metra. Decyzję
w tej sprawie podejmuje na własną odpowiedzialność zarządca metra.

Informacja
Strona znajduje się w archiwum.


